
 

 

 

Aanwezig:  Ans Wilbrink(notulist), Karel Riemersma,  Ivon van Wijngaarden, Marcel van 

Montfoort(secretaris), Hans Eimers, Audrey Story,  Ingrid de Vries(penningmeester), Jos de Vries, Rita 

Vermeulen(de Partner), Rob Sating, Padmini Kanhai, 

Vaste genodigden: Ron Belonje (wijk coördinator). Janien Haars(wijkagent), Marieke 

Schouten(wijkwethouder),Max Ravoo (wijkboa),Peter van der Wal (gemeente),Karin 

Otten(gemeente voor veiligheid) 

Wijkbewoners: Han van Wetering. Mirjam de Reuver , Marie Chantal den Brok, Ria de Kruijf. 

1. Opening en vaststellen van de agenda.                                                                                                                                                                                                                                                  

Marcel van Montfoort opent de vergadering en heet allen aanwezigen 

welkom.                                                                                                                                                                                                                                                                    

b.  Afmeldingen met kennisgeving:  Carol Brettschneider, Fleur Wouters, Esther Jansen buurt 

sport coach                                                                                                                                                                         

Afwezig zonder kennisgeving:    

                                                                                   

2. Geluidsmeting A2 door Peter van der Wal:                                                                                                      

Peter van der Wal stelt zich voor. Hij is van  het Ruimtelijk domein van de gemeente en 

tevens coördinator van de laadpalen.   Nu komt hij speciaal voor de uitleg van de  

geluidsmetingen van de A2 en andere wegen. Men gebruikt geluidsmetingen niet meer maar 

noemt het moduleren. In de rekenmethode wordt alles meegenomen ,ook de wind. Hij heeft 

een sheet bij zich waarop de wegverkeerlawaai in kleuren aangeeft hoe lawaaierig het 

verkeer is. hoe donker de kleur hoe meer verkeerslawaai. Sinds 1978 wordt er 

geluidsonderzoeken gedaan en sinds 2012 wordt het geluid van de snelweg ook vast gelegd 

dit wordt gedaan door rijkswaterstaat. Het rijden van de auto’s en vrachtverkeer is het 

geluid van de banden meer dan het geluid van de motoren. Peter van der Wal maakt een 

samenvatting voor de notulen.  

                                                                                                                                                               
3. Veiligheid  door Karin Otten.                                                                                                                                                         

Karin Otten deelt als eerste sheets uit over wat haar werk inhoud.                                                                                               

Onder crisis beheersing valt: bevolkingszorg, dat houdt in Publieke zorg, Crisiscommunicatie, 

Preparatie Nafase, omgevingszorg, informatie voorziening en ondersteuning                                                                          

Samenwerking: met de VRU/Brandweer, Politie, GHOR, gemeente.                                                                                      

Uit de praktijk:  vb. 07-07-2022, melding grote brand, opschaling naar grip 1, inzet OvD-BZ, rol 

burgemeester, communicatie (NL alert), Scenario ontruiming/inregelen opvanglocatie, inzet 

handhaving, bouw@milieu inspecteurs, nazorg. De praktijk voorbeeld gaat over de brand bij NCB.                  

Pas geleden moesten er i.v.m. gaslek 60 woningen ontruimd worden en zij moet dan voor 
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opvangregelen,  opvangen van vluchtelingen/asielzoekers, tijdens coronacrisis is ze ook ingezet.        

De Gemeente werkt samen met 6 andere gemeentes rondom Nieuwegein en dan doen ze om de 

beurt de piket dienst die een week duurt. De gemeente valt onder veiligheidsregio Utrecht. Ze wordt 

via de alarmcentrale opgeroepen als dat nodig is.                                                                                                                   

Marcel van Montfoort scant de sheets in en doet ze bij de notulen.   

 

4. Bespreekpunten Wijkagenten door Janien Haars:                                                                                                                  

Politie is druk vooral met GGZ cliënten, maar dan vooral achter de schermen. Inbraken vallen mee 

voor degene die het betreffen is het vervelend situatie. Veel gevallen van digitale activiteiten.                        

Max Ravoo wijkboa vertelt dat  hun ook veel meldingen binnen krijgen over grote voertuigen langer 

dan 6 meter , hij kijkt wat hij er aankan doen. Mirjam de Reuver en Marie-Chantal den Brok vertellen 

dat er in de wijk veel grote busjes geparkeerd staan en dat er overlast ervaren wordt, maar dat de 

bewoners niet meer bellen, daar er niet altijd adequaat wordt opgelost, daar het geen zin heeft 

volgens hun. Als men een melding maakt dan krijgt men een meldingsnummer blijkt dat er niets is 

opgelost dan kunnen we het meldingsnummer door geven aan Ron Belonje, die kijkt dan wat er 

aangedaan is en of wordt.                                                                                                                                          

Gemeente gaat kijken om structureel de langere voertuigen ( 6 met) aan te pakken,  Mirjam de 

Reuver en Marie –Chantal den Brok schrijven een stukje voor de wijkkrant van september.                                                                                                                                                                      

Max  Ravoo is ook jeugdboa,  als we een groep jongeren zien, wil hij dat graag weten en probeert dan 

contact met ze te krijgen, zodat ze weten dat ze gezien zijn. 

 

5. Wijknetwerkconferentie 3 mei 2023 en bekendheid Wijknetwerk Batau- Zuid uitwerking enquête   

en vervolg stappen.                                                                                                                                                                   

Op 3 mei waren 6 wijknetwerken aanwezig van de 11. Van de bijeenkomst wordt een kort verslag 

gemaakt. Zodra dit beschikbaar is zal het toegestuurd worden. Marcel van Montfoort geeft aan dat 

de volgende punten zijn benoemd:  

➢ De Missie is door de Wijknetwerken en de Wijkcoordinatoren aangenomen. 
➢ De krachtenveldanalyse per wijknetwerk is door ieder wijknetwerk gepresenteerd en 

vertoont veel overeenkomsten. 
➢ De meeste Wijknetwerken nemen zelf geen standpunten in maar zorgen voor verbinding 

tussen bewoners en actoren, Ze zien zich als intermediar en Wijknetwerken kunnen 
initiatieven van bewoners (financieel) ondersteunen. 

➢ Ook is er gediscussieerd over het begrip Leefbaarheid. Duidelijk werd dat dit heel breed werd 
uitgelegd. 

➢ Er zal jaarlijks een bijeenkomst onder voorzitterschap van de Wijkwethouder en de 
Wijkcoordinatoren met alle actoren in de wijk worden georganiseerd. 

➢ Ook komt er 1 of 2 keer per jaar een bijeenkomst van alle Wijknetwerken Hiervoor is een 
werkgroepje ingesteld om dit te organiseren 

➢ De Burgemeester gaf nog eens aan dat wat hem betreft ieder Wijknetwerk een eigen 
invulling mag geven. 

 

Overleg met wijkwethouder 15 juni moet verzet worden daar Marcel van Montfoort er niet is Ron 

Belonje regelt dit. Enquête uitdelen en/of inlaten vullen op 27 mei bij de gaardes, of via internet, via 

mailadressen die bij het secretariaat bekend zijn.                                                                                                                

Rob Sating vraagt zich af of dat via mail ook via de gemeente kan, Ron Belonje kijkt of dit kan, hij 

dacht van niet, we horen het.  

 

6. Kop van Cop,27 mei bij winkelcentrum de Gaarde. Wat wordt onze inbreng? Wie doet er mee?.                                          

Op zaterdag 27 mei a.s. is er koffie drinken bij winkelcentrum de Gaarde met de politie, bewoners 



 

 

kunnen dan vragen stellen en/of een gesprekje aangaan over veiligheid en de enquête invullen van 

het Wijknetwerk. Spullen daarvoor zijn al geregeld en wij kunnen aansluiten. Padmini Kanhai, Ingrid 

de Vries, Karel Riemersma, Rob Sating, zijn aanwezig van 10 tot 12 uur. Hans Eimers is reserve.   We 

kunnen oude wijkkranten uitdelen en doen de Wijknetwerk hesjes aan.  

 

7. Financiële rapportage t/m april 2023 door Ingrid de Vries(zie bijlage)                                                                                 

Ingrid de Vries vertelt dat er niet veel veranderd is, zij geeft aan dat ze nog geen rekening gehad 

heeft van de hanging baskets. Saldo is goed we hebben nog niet veel uitgegeven. In de a.s. wijkkrant 

staat ook een oproep voor ideeën etc.  

 

8. Vragenuurtje wijkbewoners/inloop.   Er zijn 2 verzoeken binnen gekomen voor financiële bijdragen 

voor activiteit. Mirjam de Reuver en marie-Chantal den Brok willen graag een regenton voor het 

rijtuigen tuintje, deze moet wel afsluitbaar zijn. Na overleg wordt er €250,- toe gezegd en als tegen 

prestatie een artikeltje in de wijkkrant en liefst met een foto.   Ria de Kruijf, zij woont aan de 

lichtegaarde,  vraagt om een bijdrage voor een springkussen voor jonge kinderen op het pleintje 

waar zij woont wanneer ze een buurt barbecue houden. Ze zoekt uit wat een springkussen kost en 

geeft dit dan door. Ook willen ze het plantenperk op het pleintje opknappen met groen en een 

bankje om de boom die er staat Ook dit zoekt eerst uit wat het kost en laat ons dat weten.                                    

Ook deze  activiteiten willen we een artikeltje met foto in de wijkkrant, zo gauw het geweest is.  

 

9. Afsluiting.    

Agendapunten vergadering Wijknetwerk 3 juli 2023. 

Opties                                                                                                                                                                                                 

a. Betere buurtenincl. Warmtetransitie door Sander Derksen en Kashif van Gemeente Nieuwegein.   

b. Vragen uurtje voor wijkbewoners.                                                                                                                                         


